

Amazing 中国  
CHINA 中国

7D5N

# 穿越古今南北~ 北京中轴线/古北水镇

BEIJING CENTRAL AXIS TOUR / GUBEI WATER TOWN

Singapore ✈ Beijing

Tour Code: JCBB-4

 **Golden**<sup>®</sup>  
Destinations



China  
中国

 **全程无购物站**  
**NO SHOPPING STOP**



Temple of Heaven  
天坛



Tian An Men Square  
天安门广场



Qianmen Street  
前门仿古商业街



Gubei Water Town  
古北水镇

行程次序，以当地旅社安排为准。

\*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

\*Pictures shown are for illustration purposes only



Simatai Great Wall  
司马台长城



Peony Roast Duck Cuisine  
牡丹烤鸭



Bell and Drum Tower Square  
钟鼓楼广场



## 精简行程

第一天 新加坡 ✈ 北京 (机上用餐)

第二天 北京 (午/晚)

- ☑ 天坛
- ☑ 前门仿古商业街
- ☑ 品尝老北京豆汁
- ☑ 北京坊
- ☑ Page One图书馆
- ☑ 鲜鱼口美食街

第三天 北京 (早/午/晚)

- ☑ 天安门广场
- ☑ 故宫 (附耳麦)
- ☑ 乘观光车游览北京中轴线景观
- ☑ 什刹海风景区
- ☑ 万宁桥
- ☑ 钟鼓楼广场

第四天 北京 (早/午/晚)

- ☑ 居庸关长城
- ☑ 清宫换装体验
- ☑ 品尝娘娘的下午茶
- ☑ 手工DIY凤冠霞帔 (可带走)
- ☑ 外观鸟巢+水立方+钉子塔

第五天 北京 🚗 古北水镇 (早/午)

- ☑ 古北水镇 (含电瓶车)
- \*日月岛广场 \*永顺染坊
- \*金鱼巷 \*八旗会馆
- \*镇远镖局 \*山顶教堂
- ☑ 远眺司马台长城
- ☑ 漫步水镇夜景
- ☑ 长城水舞灯光秀 (视天气而定)

第六天 北京 (早/午/晚)

- ☑ 颐和园
- ☑ SOLANA 蓝色港湾
- ☑ 漫步亮马河风情水岸

第七天 北京 ✈ 新加坡 (早餐盒/机上用餐)

## 观光景点:

### 北京

- ◆ **北京中轴线** - “北京中轴线”纵贯北京老城南北，始建于13世纪，形成于16世纪，此后经不断演进发展，形成今天全长7.8公里、是世界上现存最完整、最宏伟的古代都城“中轴线”。由古代皇家宫苑建筑、古代皇家祭祀建筑、古代城市管理设施、国家礼仪和公共建筑以及居中道路遗存等五大类遗存共同组成。从南到北有中轴线上最重要的景点有永定门、天坛、前门大街和正阳门、天安门广场和天安门、故宫、景山公园、万宁桥、钟鼓楼，见证了北京的辉煌与变迁，被誉为“北京的脊梁”。
- ◆ **什刹海风景区** - 什刹海以其古老的胡同和宁静的胡泊而闻名。游客可以漫步在狭窄的胡同中，欣赏传统的四合院，和老北京民居，感受古老的气息和生活方式。什刹海是追寻老北京味道的理想之地，在这里处处都能感受到传统文化的魅力和独特的氛围。
- ◆ **故宫** - 又名紫禁城，是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心，面积达72万平方米，是世界上规模最大的宫殿建筑群。
- ◆ **颐和园** - 中国清朝时期皇家园林，前身为清漪园，坐落在北京西郊，它是以昆明湖、万寿山为基址，以杭州西湖为蓝本，汲取江南园林的设计手法而建成的一座大型山水园林，也是保存最完整的一座皇家行宫御苑，被誉为“皇家园林博物馆”。
- ◆ **天坛** - 中国现代最大坛庙建筑，它乃明、清两代帝王祀天祈谷的坛庙，主要包括祈年殿、皇宇、回音壁、围丘、斋宫等。

### 古北水镇

- ◆ **古北水镇** - 古北水镇位于北京市密云区古北口镇，背靠中国最美、最险的司马台长城，坐拥鸳鸯湖水库，是京郊罕见的山水城结合的自然古村落。景区开放有民国街区，老营区，水街风情区，日月岛民俗文化区，汤河古寨区，民俗餐饮区等，是典型的北方旅游度假小镇。
- ◆ **司马台长城** - 中国唯一一处保留明代原貌的长城。城墙依险峻山势而筑，以奇、特、险著称于世。保存有完整的20座敌楼，尤其望京楼筑于海拔千米的陡峭峰顶，可遥望到北京城，景观绝佳。被联合国教科文组织确定为“原始长城、英国的泰晤士报曾评之为“全球不容错过的25处风景之首”。



✓ 5 早餐 / 5 午餐 / 4 晚餐

风味餐:

- ★ 京菜风味
- ★ 四川风味
- ★ 古北烧肉风味
- ★ 北方饺子
- ★ 老北京炸酱面
- ★ 港式粤菜烧鸭
- ★ 京味神仙鸡
- ★ 牡丹烤鸭
- ★ BBQ烤肉自助餐



酒店住宿 (5 晚)

- ✓ 日禾行政酒店或同级 x3 晚
- ✓ 古北特色客栈 x1 晚
- ✓ 北京大兴机场丽筠酒店或同级 x1 晚

推荐自费: 杂技表演 + 乘坐三轮车游览老北京胡同 + 北京居民特色生活市场 + 车游北京中央商务区景观 (人民币 450/人)

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Forbidden City  
故宫



Wanning Bridge  
万宁桥



Summer Palace  
颐和园



## SCHEDULE

**D1 SINGAPORE ✈️ BEIJING** (MOB)

**D2 BEIJING** (L/D)

- ☑ Temple Of Heaven
- ☑ Qianmen Street
- ☑ Savour the Old Peking Bean Juice
- ☑ Beijing Fang
- ☑ Page One The Designer's Book Shop
- ☑ Xianyukou Food Street

**D3 BEIJING** (B/L/D)

- ☑ Tiananmen Square
- ☑ Forbidden City (Include Guide Earpieces)
- ☑ Enjoy Beijing Central Axis Sightseeing Bus Tour
- ☑ Shichahai Scenic Area
- ☑ Wanning Bridge
- ☑ Bell and Drum Tower Square

**D4 BEIJING** (B/L/D)

- ☑ Juyongguan Great Wall
- ☑ Qing Dynasty Costume Experience
- ☑ Qing Dynasty Niangniang Afternoon Tea
- ☑ DIY Phoenix Crown Charm (Can Be Taken Away)
- ☑ Bird's Nest + Water Cube + Olympic Tower (Outlook)

**D5 BEIJING 🚗 GUBEI WATER TOWN** (B/L)

- ☑ Gubei Water Town (Include Buggy Car)
- \*Riyuedao Square
- \*Yongshun Dyeing Workshop
- \*Golden Fish Alley
- \*Eight Banners Hall
- \*Zhenyuan Escort Agency
- \*Hilltop Church
- ☑ Simatai Great Wall (Distant View)
- ☑ Enjoy Night View of Water Town
- ☑ The Great Wall Water Dance Light Show (Subject on the Weather)

**D6 GUBEI WATER TOWN 🚗 BEIJING** (B/L/D)

- ☑ Summer Palace
- ☑ Solana Lifestyle Shopping Park
- ☑ Liangma River Waterfront

**D9 BEIJING ✈️ SINGAPORE** (Breakfast Box /MOB)

## TOURIST ATTRACTIONS:

### BEIJING

- ◆ **Central Axis of Beijing** - The Beijing Central Axis is a remarkable historical and cultural landmark that runs through the old city of Beijing from south to north. It was initially established in the 13th century and took its current form in the 16th century. Spanning 7.8 kilometers, it is the most complete and grand ancient capital axis in the world. Key landmarks along the axis from south to north include Yongdingmen, Temple of Heaven, Qianmen Street and Zhengyang Gate, Tiananmen Square and Tiananmen, Forbidden City, Jingshan Park, Wanning Bridge, Bell and Drum Towers. These sites collectively bear witness to Beijing's historical grandeur and evolution, earning the Central Axis the title of "the backbone of Beijing."
- ◆ **Shichahai Scenic Area** - Shichahai is renowned for its ancient hutongs and serene lakes. Visitors can stroll through narrow alleyways, admire traditional courtyard houses, and experience the ancient atmosphere and way of life of old Beijing. Shichahai is an ideal place to explore the traditional charm of Beijing, with its historic cultural attractions and unique ambiance.
- ◆ **The Forbidden City** - It was the imperial palace where emperors of the Ming and Qing dynasties resided. Located in the heart of Beijing, it covers an area of 720,000 square meters, making it the largest palace complex in the world.
- ◆ **Summer Palace** - The imperial garden of the Qing Dynasty in China, formerly known as Qingyi Garden, located in the west suburbs of Beijing. It is a large landscape garden built with Kunming Lake and Longevity Hill as its foundation, modeled after West Lake in Hangzhou, and incorporating design techniques from Jiangnan gardens. As the best-preserved imperial palace garden, it is known as the "Museum of Imperial Gardens."
- ◆ **Temple of Heaven** - A place where the Ming & Qing Dynasty went to worship Heaven and pray for good harvest.

### GUBEI

- ◆ **Gubei Water Town** - Is backed by the most beautiful and dangerous Simatai Great Wall in China and sits on the Yuanyang Lake Reservoir. It is a rare natural ancient village combining landscape and city in the suburbs of Beijing. The scenic area is open to the public, including Republic of China-style street, the old barracks area, the waterfront district, the Sun and Moon Island folk culture zone, the Tanghe ancient village area, and the homestay and dining district. It is a quintessential northern-style tourist resort town.
- ◆ **Simatai Great Wall** - The only Great Wall in China that retains the original appearance of the Ming Dynasty. It has been identified as the "Original Great Wall" by UNESCO and has been rated as "the top 25 scenic spots in the world that cannot be missed" by the Times of the United Kingdom.



✓ 5 Breakfast / 5 Lunch / 4 Dinner  
**Special Cuisine:**

- |                            |                                |                            |
|----------------------------|--------------------------------|----------------------------|
| ★ Beijing Cuisine          | ★ Dumpling Cuisine             | ★ Beijing Flavor Chicken   |
| ★ Sichuan Cuisine          | ★ Zhajiangmian Cuisine         | ★ Peony Roast Duck Cuisine |
| ★ Gubei Roast Pork Cuisine | ★ Cantonese Roast Duck Cuisine | ★ BBQ Buffet               |



### HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Beijing Rihe Executive Hotel or Similar Class x 3 Nights
- ✓ Gubei Home Stay/Inn x 1 Night
- ✓ Beijing Daxing Airport Radisson Hotel or Similar Class x 1 Night

**OPTIONAL TOUR : ACROBATIC PERFORMANCE + TRICYCLE TOUR AT OLD BEIJING HUTONGS + BEIJING RESIDENTS' CHARACTERISTIC LIFE MARKET + CAR TOUR AT BEIJING CENTRAL BUSINESS DISTRICT (RMB 450/PAX)**

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.  
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

# General Information

## · 北京 BEIJING ·



<b>货币</b> <b>Currency</b> 	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	<b>信用卡</b> <b>Credit Card</b> 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度  * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
<b>货币兑换率</b> <b>Exchange Rate</b> 	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> <b>Dial Code</b> 	中国 : +86 China : +86
<b>电压</b> <b>Voltage</b> 	<b>电压 - 220伏特</b> Voltage - almost always 220 V	<b>插座</b> <b>Power Socket</b> 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
<b>时差</b> <b>Time Different</b> 	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	<b>行李托运</b> <b>Luggage Allowance</b> 	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过25公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 25 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
<b>气候</b> <b>Weather</b> 	<input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 3月 - 5月 Mar to May 25°C ~ 10°C <input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C ~ 24°C <input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b> 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 9°C <input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b> 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C ~ -3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> <b>Aircraft Type</b> 	<p style="text-align: center;"><b>B787</b></p>		

Departure Date: 出发日期 :	<input type="text"/>	Flight : 航班行程 :	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费 :	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费 :	<input type="text"/>
Tipping: 小费 :	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费 :	<input type="text"/>
Visa: 签证 :	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险 :	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



Operated By  
**ICE HOLIDAYS SDN BHD**  
 (230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: